
Використання слів «is» та «are». 

      Ми використовуємо «is», коли мова йде про одну людину, предмет або тварину. 

Наприклад: This is a jumper. (Це джемпер).  

                   This is one skirt. (Це одна спідниця).  

                   It is blue. (Вона синя). 

      Пригадай! Слово «а» (an) – це заміна слова «one» (один). Тому «а» ніколи не 

вживається, якщо мова йде про декілька людей, предметів або тварин. 

Наприклад: This is a shirt. Це (одна) сорочка.  

                    These are shirts. Це сорочки. (Не використовуємо «а», тому що сорочок 

декілька).  

Ми використовуємо «are», коли мова йде про декілька людей, предметів або тварин. 

Наприклад:   These are trousers. (Це брюки).  

                     These are two socks. (Це дві шкарпетки).  

                     They are brown. (Вони коричневі). 

        Зверніть увагу! Так само як і в українській мові, в англійській слова «trousers» 

(брюки) та «shorts» (шорти) – це завжди множина. Адже слів «брюк/брюка» або 

«шорт/шорта» не існує. 

 

Відео: https://engliterra.blogspot.com/2023/05/youtube-video-player_4.html 


